



Protokoll styrelsemöte S05 2012-02-14

| | | |
|-----------------|---------------------|---------------------------------------|
| Närvaro: | Tobias Månsson | Ordförande |
| | Jens Elofsson | Sekreterare tillika Propagandamästare |
| | Peter Seimar | Källarmästare |
| | Jonas Svensson | Överphös |
| | Mats Rydberg | Studierådsordförande, Vice ordförande |
| | Anton Martinsen | Programmästare |
| | Mattias Eklund | Cafémästare |
| | Julia Mauritsson | Sexmästare |
| | Simon Hillbom | Skattmästare |
| | Cecilia Olsson | Industrimästare, fr.o.m. §3 |
| | Lars Gustafson | Sekreterare Barprojektgruppen |
| | Johan "ölyT" Garmer | Kontaktperson TLTH, fr.o.m. §7 |

- §1 OFMÖ Ordförande Tobias Månsson förklarade mötet öppnat klockan 12.15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Johan "ölyT" Garmer
 - Lars Gustafson
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.
- §5 Föregående mötes protokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna protokoll för S04 2012.
- §6 Information från kåren Jens meddelade att Infokollegiet har diskuterat möjligheterna att skaffa ett gemensamt schema för alla sektioner, som troligtvis kommer att ligga på kårens hemsida (<http://www.tlth.se>).
- Julia meddelade att det är Pub Liten på torsdag, som förr när det var bättre, och att nästföljande torsdag är det "Pub Proud" i Cornelis.
- Jonas meddelade att det är Phøspub med temat "Like a Phøs" den 15/3 i Cornelis, vilken är öppen för Staben samt phøs från andra sektioner och andra utvalda.



§7 Beslutsuppföljning **Policydokument**

Tobias meddelade att han tittat på dokumenten, och kommit fram till att Daniel Pervan (dt08dp1, Sekreterare Emeritus) har gjort rätt mycket. Dock vet han inte om de är klubbade.

Mats upplyste om att de inte är det, utan endast uppskjutna, dock var de i princip klara i slutet av året men sköts så att den nya styrelsen fick ta del av dem och fick en chans att ändra dem.

Skillnad mellan riktlinje och policy diskuterades.

ölyT inträdde lokalen.

Tobias meddelade att han kommer att dela dokumenten med resten av styrelsen när de är renskrivna, och att han kommer att presentera dem på VTM om de är förberedda.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S08.

Diskmaskin

Julia meddelar att hon har ringt två (2) gånger men inte fått svar. Mail har även skickats, men inget svar har inkommit än.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S07.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

| # | Ansvarig: | Beslut: | Beslutat: | Rapporteras: |
|----|------------|----------------------------|-----------|--------------|
| 1 | Tobias M. | Policydokument | S10 2009 | S08 2012 |
| 2 | Mattias E. | Uppd. Bordershop | S20 2010 | S06 2012 |
| 8 | Peter S. | Kamera | S02 2011 | S06 2012 |
| 19 | Peter S. | Soffor i iDét | S15 2011 | S06 2012 |
| 21 | Peter S. | Upprustning av datorsystem | S15 2011 | S07 2012 |
| 24 | Jens E. | Nyhetsbrev | S17 2011 | S07 2012 |
| 26 | Julia M. | Diskmaskin | S18 2011 | S07 2012 |
| 27 | Julia M. | Inventarier till köket | S05 2012 | S07 2012 |



§8 Utskottsrapporter

Jens

Det har hållits två (2) möten, och han har varit på ett (1) av dem.

Cecilia

Teknikfokus håller på att fixa till sig, under helgen har tre (3) till företag anmält sig, b.la. SWEDCO. Teknikfokusansvariga jobbar på. Simon inflikade med att det i nuläget är vissa problem för företag att anmäla sig till mässan genom arbetsmarknadsdagare.se, och meddelade att DWWW kan bygga en bättre anmälningssida på 30-60 min.

Mattias

Har haft cafémöte i torsdags, så nu finns det arbetare på alla dagar, vilket är skönt. Har fått in en leverans av läsk, vidare så var det 6 flak som saknades och inte 9 som det först meddelades.

Det har kommit in Mackbarsbiljetter från Studierådet. Under Fettisdagen nästa vecka kommer caféet att servera semlor. Jonas meddelade att han inte tål mandel. Cecilia uttryckte åsikten att LCHF-semlor är coolt.

Anton

Har anordnat en ölresa till Braunstein.

Jonas

Har varit på ÖPK-helg, där smärre missöden inträffade. Det kommer att vara infodag för phaddrar och uppdragsphaddrar på onsdag kl. 18(..). Gasquen kommer i år att hållas i Gasquesalen.

Peter

Anordnar Snickeboa i helgen, om man vill vara med är det bara att komma dit. Det kommer att dra igång kring kl. 12 på lördag. Tobias uppmanar att styrelsen att vara där kl. 12(..) för att städa buren. Han insinuerar även att han kommer att laga mat.

Mats

Inget att rapportera.

Julia

Har planerat inför shiphatesgasquen. Håller i Pub Beach"i iDét på fredag kl 19. Dchip kommer att ha en sittning inom en snar framtid, och vill man jobba så ör det bara att säga till. Påminner om att man måste anmäla sig till shiphatesgasquen på eventanmälan om man vill gå på den.

Simon

Håller på att sammanställa ölresan, och det ser ut som om



den kommer att gå minus. Den tidigare omtalade ekonomutbildningen av styrelsen kommer att genomföras då det finns tid. Skattmästeriet kommer att åka till Swedish Game Awards.

Tobias

Påminde att det är kl. 12(.) som gäller på lördag.

§9 Ekonomisk status Punkten bordlades till S06.

§10 Val av funktionärer **Sexmästeriet**

- Vice pubmästare Carl Nilsson Nyman (mat10cni)
- Funktionär inom Sexmästeriet Ashley Lu (mat11alu)
- Funktionär inom Sexmästeriet Sofia Siljeholm (dat11ssi)
- Funktionär inom Sexmästeriet Joakim Ahle (dt09ja0)
- Funktionär inom Sexmästeriet Marcus Falk (ael07mfa)
- Funktionär inom Sexmästeriet Emma Holmberg Olsson (ada10eho)
- Funktionär inom Sexmästeriet Louise Hauzenberger (ada10lha)
- Funktionär inom Sexmästeriet Hampus Mauritzon (ada10hma)
- Funktionär inom Sexmästeriet Sanne Bengtsson (ic08sb3)
- Funktionär inom Sexmästeriet Bernt Christensen (dic11bch)
- Funktionär inom Sexmästeriet Derek Tseng (dat11dts)

Cafémästeriet

- Funktionär inom Cafémästeriet Daniel Lundell (ada10dlu)
- Funktionär inom Cafémästeriet Robin Lindberg (tne09rli)

Styrelsen **beslöt** att välja in funktionärerna i klump.

Styrelsen **beslöt** att välja in klumpen.

§11 Inventarier till köket Tobias föreslog att styrelsen ålägger Julia att köpa in det som är nödvändigt. Julia meddelade att hon kommer att vänta till efter shiphtesgasquen, och kommer därefter föra diskussioner med Köksmästarna om vad som behövs köpas in. Simon meddelade att han har forskat i stekpannor, och kommit fram till att de från ICA är mest prisvärda. Julia meddelade att hon håller på att beställa en kockskjorta, men att problem med en lång leveranstid har uppkommit.

Mats framförde ett krav på att det måste gå att spela pingis med stekpannorna. Peter tyckte att en elvisp behövdes, då den som finns där nu endast har en visp.



Styrelsen **beslöt** att lägga till punkten på Beslutsuppföljningen.
Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S07.

- §12 Teknikfokus - framtid Tobias meddelade att E-sektionen har visat intresse att delta i arrangerandet av Teknikfokus. Imorgon kommer det att vara ett möte mellan Tobias, Cecilia och Alexander Triebe (Teknikfokusansvarig Emeritus, ic07at5) från Datatekniksektionen och Sara Gunnarson (Ordförande) och Tobias Ogard (Arbetsmarknadsutskottets Ordförande) från E-sektionen.

Diskussion följde i frågan.

Diskussionen spårade ur, och Peter påpekade värdet av att mästarna jagar funktionärer under nollningen.

Jonny Springares (dt09lk8) förmåga att entusiasmera den förvirrade nollan prisades.

- §13 Övrigt

Lars meddelade att Barprojektsgruppen har hållit sitt första möte, och gruppen ska försöka utöka sitt medlemsantal med 2 personer. Lars undrade även om det finns möjlighet att stänga iDét under perioden som bygget kommer att pågå. Peter berättade att han nog kunde strypa accessen för funktionärer under sommaren. Lars meddelade att bygget kommer att pågå till det imaginära datumet 31/6.

Peter meddelade å Medaljelelekommitténs vägnar att mästarna måste rapportera in de funktionärer som har gjort sig förtjänta av en medalj, för i nuläget är den tvungen att gissa i många fall. Lars undrade om det fanns möjlighet att få ett funktionärsdiplom retroaktivt. Peter meddelade om att troligtvis går.

Lars proklamerade hans intentioner att komma tillbaka till mötet nästa vecka.

- §14 Meddelanden

Mats meddelade att det är Studierådsmöte imorgon onsdag.

- §15 OFMA

Ordförande Tobias Månsson förklarar mötet avslutat klockan 12.56.

Mötessekreterare

Justeras

Jens Elofsson
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Tobias Månsson
Ordförande